



網路銀行業務服務申請暨約定書 - 附表 Attached list

戶名: _____

戶號:

網路轉帳關係人(收款人資訊) - 請填寫本行全球營業單位帳戶(澳門分行之帳戶除外)

*如全球營業單位帳戶為客戶本人之帳戶，只需填寫帳號即可。

1.	收款人帳號: <input type="checkbox"/> 本人之帳戶*		
	收款人姓名:		
	與收款人關係:		收款人國籍: _____
	主要轉帳目的:		
2.	收款人帳號: <input type="checkbox"/> 本人之帳戶*		
	收款人姓名:		
	與收款人關係:		收款人國籍: _____
	主要轉帳目的:		
3.	收款人帳號: <input type="checkbox"/> 本人之帳戶*		
	收款人姓名:		
	與收款人關係:		收款人國籍: _____
	主要轉帳目的:		
4.	收款人帳號: <input type="checkbox"/> 本人之帳戶*		
	收款人姓名:		
	與收款人關係:		收款人國籍: _____
	主要轉帳目的:		
5.	收款人帳號: <input type="checkbox"/> 本人之帳戶*		
	收款人姓名:		
	與收款人關係:		收款人國籍: _____
	主要轉帳目的:		
6.	收款人帳號: <input type="checkbox"/> 本人之帳戶*		
	收款人姓名:		
	與收款人關係:		收款人國籍: _____
	主要轉帳目的:		

客戶簽署 Signatures

一、本人(吾等)已經詳閱、了解並接受華南銀行所提供之銀行服務條款及細則，並已收到有關文件乙份。

I/We have read, understood and agreed to be bounded by the said Terms and Conditions issued by Hua Nan Commercial Bank(the bank), and have received a copy of the said document.

二、本人(吾等)確認上述資料正確及完整，並授權華南銀行可向任何方面查證。本人(吾等)保證如上述資料有任何變更，將立即通知貴行作出更新。

I/We hereby certify that all information furnished herein is correct and complete, and further authorize the bank to verify any information in this Application form with any source. I/We also undertake to notify the Bank immediately if any information herein has change.

三、本行有權在客戶帳戶開戶前或開戶後要求客戶更新資料。如因監管/法規所需可要求提供業務證明(如:發票、提單、買賣合同等)、銀行證明等資料。如帳戶持有人未能提供相關資料，可能會導致本行無法提供帳戶所有人該等服務。

The “bank” may require submission of updated/additional information from time to time before or after the account has be opened. In case of regulatory / legislation requirements, the Bank may require submission of documents such as Business Proof (e.g. invoice/sales contract etc.) and Bank Reference Letter etc. Failure to do so may result in the Bank’s inability to provide the requested banking service.

X

簽署及/或蓋章 signatures

年
Year

月
Month

日
Day

SV
DATA